

NATO's Parlamentariske Forsamling
NPA alm. del - Bilag 23
Offentligt

199 SESA 04 B

Plenary Sitting - Séance plénière



NATO Parliamentary Assembly
Assemblée parlementaire de l'OTAN

Amendments to Resolutions in the Plenary Sitting

Amendments to the draft Resolutions debated in **Plenary Sitting** must be **signed** by at least **five member or associate delegates from three countries, or by the leader of a member or associate delegation on behalf of his/her delegation.**

The **name** of the delegate who **will present** the amendment must **appear first.**

Amendments must be handed to the **Sittings Office** [Palazzo del Casino, Room 146, level 1].

Deadline for the submission of amendments in Plenary Sitting: **10.00 a.m. on Tuesday 16 November.**

Amendements aux résolutions débattues en plénière

Les amendements aux projets de résolution débattus en **séance plénière** doivent être **signés** par un minimum de **cinq délégués de trois pays membres ou associés, ou par le chef d'une délégation d'un pays membre ou associé, au nom de sa délégation.**

Le **nom** du signataire qui **présentera** l'amendement doit **apparaître en premier.**

Les amendements doivent être remis **au service de la séance** [Palazzo del Casino, salle 146, niveau 1].

Date limite pour le dépôt des amendements en séance plénière : **10h00 le mardi 16 novembre.**